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Stimate domnule președinte,

Doar jumătate din locuințele din București sunt conectate la sistemul centralizat de încălzire. 
Acest lucru presupune că pentru restul locuințelor se folosesc metode alternative de încălzire, precum 
centrale de apartament pe gaze sau chiar clasicele sobe. Însă folosirea sobelor nu reprezintă o 
alternativă bună, mai ales într-un oraș precum București. Multe dintre aceste sobe sunt ineficiente, 
având un randament mai scăzut și produc un nivel de poluare cu particule nocive mai mare. Acest tip 
de încălzire se poate găsi inclusiv în zone centrale ale orașului, acolo unde avem clădiri istorice.

Având în vedere cele prezentate mai sus, domnule președinte, vă rog să îmi transmiteți o hartă a 
magistralelor de gaze din București.

Solicit răspuns scris.
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